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MÖTESANTECKNING Datum för mötet 

2024-02-08

 

 

 

Mötesanteckning från Prefektråd SCI 

Plats för mötet: Mötesrum Galaxen, Lindstedsvägen 25 

Närvarande: 
Sandra Di Rocco, skolchef  
Oscar Tjernberg, vice skolchef FA 
Gunnar Tibert, vice skolchef GA 
Mark Pearce, vice skolchef FFA 
Sebastian Stichel, vice skolchef FFA 
Pär Olsson, prefekt Fysik 
Fredrik Lundell, prefekt Teknisk Mekanik 
Carlota Canalias, prefekt Tillämpad fysik 
Mats Boij, prefekt Matematik (via zoom) 
Erik Edstam, administrativ chef 
Annette Grahn, ledningsstöd 

Helene Rune, senior rådgivare ledningskansliet (punkt 2) 
Tina Boman, säkerhetschef KTH (punkt 4) 

 

Frånvarande: 

 

1 Rapport från internat med KTH:s LG 

Sandra informerar om vad som avhandlades på KTH:s ledningsgrupps internat tidigare i 
veckan. Punkter som lyfts är: 

- FoFU-utredning 2026-2027, vad denna innebär och hur den framtida reformen av 
FoFU kommer att genomföras under de närmaste åren framöver.  

- Information om utbildningen i hållbar utveckling i Canvas. Alla i prefektrådet 
uppmanas att genomföra den samt uppmuntra alla avdelningsföreståndare att 
genomföra den, exempelvis tillsammans på en APT. 

Vidare presenteras resultatet från en kort enkät som genomförts gällande önskemål kring 
nyhetsbrevet. En förändring som nu sker är att skolan framöver kommer att skicka ut 
nyhetsbrev varannan vecka istället för en gång i månaden. 

Liviana Palmisano är utsedd som ny ansvarig för skolans nätverk för kvinnliga 
akademiker, Q-SCI. 
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2 Planering av MO studiebesök på SCI 

Helene Rune besöker prefektrådet för att diskutera sitt förslag att ledningskansliet på 
KTH bör göra ett studiebesök i verksamheten. Detta för att de ska kunna få en känsla för 
forskarens vardag och en tydligare förståelse för hur beslut som tas påverkar 
verksamheten.  

Prefektrådet är positiva till detta och diskussion förs kring hur upplägget skulle kunna se 
ut. Helene kommer att fortsätta planeringen av detaljer tillsammans med Erik.  

3 Rapport från heldag om framtidens utbildning på KTH 

Gunnar informerar om det arbete som gjordes vid den heldag om KTH:s framtida 
utbildningsutbud som genomförts.  

Diskussioner hölls under dagen kring vilka principer som ska gälla på en övergripande 
nivå samt på mer detaljerad nivå. Värdeord som betonades var till exempel begränsat 
antal, bred tillgång och högt söktryck. Tanken är att arbetet med detta ska resultera i ett 
strategidokument som man ska kunna arbeta utifrån framöver. 

4 Besök av Tina Boman och diskussion angående krisgrupp på skolan 

Tina Boman besöker prefektrådet för att berätta om hur hon under hösten 2023 tagit fram 
ett förslag på hur krisorganisationen på KTH ska utformas, detta presenteras nu för olika 
remissinstanser för input och synpunkter.  

Innehållet i förslaget beskrivs kortfattat, bland annat de olika typerna av krisgrupper som 
ska finnas på KTH, systematik, nomentaklur och dokumentation som ska användas vid en 
krishändelse samt rollen som tjänsteman i beredskap, som från och med i år ska finnas på 
alla statliga myndigheter. 

En övning för skolornas krisgrupper planeras för 2024. Under hösten kommer en riktad 
utbildning per skola ske, därefter sker en övning för hela KTH:s krisorganisation. Tina 
betonar att skolorna behöver prioritera detta. 

Vidare beskrivs vilka åtgärder som har genomförts under 2023. Bland annat utvecklas och 
testas en ny app för larmfunktion, planering av föreläsningar kring hur man hanterar 
plötsligt dödligt våld, säkerhetskalender, våga fråga-kampanj för att minska antalet 
obehöriga som vistas i våra lokaler, en ny brandskyddsorganisation, en ny larmcentral, 
översyn av larmade fastigheter samt uppdateringar av passersystemet. 

På KTH:s intranät (https://intra.kth.se/campus/sakerhet/sakerhet-checklistor), finns 
checklistan för om en olycka eller allvarlig händelse inträffar. 

Erik berättar att ett förslag på en ny krisgrupp för skolan nu har tagits fram. Sandra 
betonar vikten av att alla chefer känner att de tar det ansvar som behövs vid en allvarlig 
händelse, även om skolan kommer att ha en specifik krisgrupp som aktiveras när något 
händer. 

Diskussion förs och Tina svarar på de frågor som prefektrådet har gällande planen. 

5 Övriga frågor 

Bench fee 

Oscar lyfter frågan om hur det ser ut på olika institutioner gällande uttag av en bench fee, 
hur modellen för detta ser ut och om skolan bör ha en gemensam policy. Prefekterna 

https://intra.kth.se/campus/sakerhet/sakerhet-checklistor
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berättar om hur det ser ut på respektive institution. Frågan diskuteras och rådet beslutar 
att ta upp den till diskussion igen vid ett senare tillfälle. 

 

 

Anteckningar av 

Annette Grahn 

2024-02-08 

 

 


